
Referat fra generalforsamlingen for GF Hasselhøj 25. marts 2015 kl. 19.00.  
 

 

Fremmødte fra bestyrelsen: 5 / fraværende fra bestyrelsen: 1  

Fremmødte beboere i alt: 18 

(313-207-201-306-108-305-110-109-401-209-407-114-113-101-409-303-314-304) 

 

 

 Generalforsamling 2015:  

1. Valg af referent, Kurt 304 

2. Valg af dirigent, Johnny 403 

3. Generalforsamlingen er lovligt indkaldt og til tiden. Godkendt af alle fremmødte  

4. Gennemgang af formandens beretning ved formand Kurt Blasen, 304. Ok godkendt af alle fremmødte 

Spørgsmål: 

• Planer for de grønne områder, kommer som nyhedsbrev, og lægge på hjemmesiden 

• Mangler man chaussesten til indkørsler kan de købes hos Vangsø i Københavns havn. 

• Kort over fejl på området er gennemgået med kommunen. Kortet lægges på hjemmesiden. 

Herefter blev beretningen godkendt af alle fremmødte. 

 

5. Gennemgang af regnskab og budget ved kasserer Lotte Østergaard, 201  

• Opkrævninger er outsourcet. Gamle havemaskiner er solgt. Der er tegnet hackerforsikring. 

Regnskab godkendt af alle fremmødte. 

 

6. Kontingent 2015 er fastsat til kr. 2.350,- pr. husstand. Godkendt af alle fremmødte. 

  

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen  

- Formand Kurt Blasen, 304 - Ikke på Valg 

- Næstformand Rune Erichsen, 313 - Ikke på Valg 

- Sekretær Michael Hasløv, 207 - blev valgt. 

- Kasserer Gitte Kit Cordsen, 306 - blev valgt. 

 

8. Valg af 2 suppleanter (1 år)  

- Thomas Præstegaard, 113    

- Paul Malmqvist, 314 

 

9. Valg af revisor og suppleant  

- Revisor Jeanette Taschau og Suppleant Regina Müller - genopstiller/genvalgt  

 

10. Indkomne forslag  

1) § 22. stk. 2. ethvert medlem er pligtig at deltage i det for ejendommene fælles antenneanlæg, og - FJERNES 

2) §11. stk. 1 ordet adresse ændres til mailadresse. 

 

1: På næste generalforsamling skal der komme et forslag næsten magen til, dog med en tilføjelse at man opfordrer 

alle til at være medlem af antenneforeningen. 

 

2: På næste generalforsamling skal der komme et forslag næsten magen til, dog med den tilføjelse at man kan blive 

fritaget for give mailadresse hvis man er fritaget fra e-boks hos kommunen, og kan dokumentere dette. Derefter vil 

man modtage information som post. 
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10. Eventuelt.  

1) Nogle beboer har fået nyhedsbrevet som spam, ser om vi kan afsende nyhedsbrevet så det ikke kommer i 

spam mappen. 

3) Nabohjælp: 

- Der kom forslag om at man tilmeldte sig Nabohjælp, bestyrelsen skaffer materiale og deler ud. 

- Bestyrelsen er blevet bemyndiget til at bruge ca. 300 kr. pr. nabohjælpskilt. 

4) Der blev snakket om isolering af de nye typer huse, 407 har fået indblæst papiruld i etageadskillelsen og i 

alle ydervægge. 

Papiruld Danmark Hillerød har lavet arbejdet og har tegninger over arbejdet, hvis andre ønsker dette 

udført. (www.papiruld.dk) 

5) Der opfordres til at energigruppen kommer i gang med arbejdet. 

6) Snak frem og tilbage om vvs installationer. 

- Der bliver lavet et tilbud fra et VVS firma om at lave ny varmeunit til de gamle huse. 

- Har du igen varme så husk at rense snavssamler, hvis der en. 

- Hos 409 var der en af de høje grå ventiler der var defekt, efter udskiftning var der varme igen. 

7) Der kom ønsker om at man kunne komme med forslag til hvad der skulle lave på havedagen. Forslag til 

havedagen sendes til bestyrelsen, senest 8. maj 2015 kl. 18.00  

8) Der blev talt om det store græsareal, som er fællesejet. Hvem vedligeholder det. 

- Bestyrelsen har opfordret kommunen til at reetablere stigen ned forbi højen, da den er beskrevet i 

lokalplan 15. 

- Det blev foreslået at bestyrelsen fik kommune til at så rigtigt græs på stykke der vokser vildt i hjørnet af 

den store fællesplæne. 

 

 

  

 

Med Venlig Hilsen 

 

Bestyrelsen   

 


